
 

 

Informacja o Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Suścu 

  

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Suścu pomaga osobom i rodzinom 

mieszkającym na terenie gminy Susiec, które znalazły się w trudnej sytuacji 

życiowej. 

Główna siedziba Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej mieści się przy ulicy 

Tomaszowskiej 4 w Suścu. Tu uzyskasz wszystkie informacje na temat gdzie i 

jak można załatwić daną sprawę.  

 

Ośrodek realizuje zadania wynikające między innymi z: 

ustawy o pomocy społecznej, 

ustawy o świadczeniach rodzinnych, 

ustawy o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci, 

ustawy o wspieraniu rodziny w systemie pieczy zastępczej, 

ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów, 

ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, 

ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”, 

ustawy o ustaleniu i wypłacie zasiłków dla opiekunów, 

ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, 

ustawy o ochronie zdrowia psychicznego, 

ustawy o dodatkach mieszkaniowych, 

ustawy prawo energetyczne. 

  

Do podstawowych zadań Ośrodka należy: 

przyznawanie i wypłacanie świadczeń pieniężnych, 

zapewnienie usług opiekuńczych w domu lub kierowanie osób niesamodzielnych do 

domów pomocy społecznej, 

praca socjalna, polegająca na pracy z osobami i rodzinami aby utrzymać lub 

poprawić ich funkcjonowanie w społeczeństwie, 

wsparcie rodzin zastępczych, 



 

 

pomoc osobom doświadczającym przemocy w rodzinie, 

prowadzenie spraw dłużników alimentacyjnych oraz świadczeń z funduszu 

alimentacyjnego, 

  

Pomoc, którą realizuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Suścu może 

być świadczona w jednej z trzech form: 

pomoc finansowa: wypłata zasiłków, dodatków, dofinansowań i innych świadczeń 

pieniężnych, 

pomoc rzeczowa w postaci produktów żywnościowych, posiłków, zakupu opału, 

pomoc poprzez: pracę socjalną, świadczenie usług opiekuńczych, kierowanie do 

domów pomocy społecznej, usługi asystenta rodziny, udzielanie porad 

specjalistycznych, interweniowanie w sytuacjach kryzysowych. 

  

Aby starać się o powyższą pomoc musisz spełniać odpowiednie warunki. Twój 

dochód nie może przekraczać określonych w ustawie kryteriów a dodatkowo 

muszą wystąpić okoliczności zapisane w ustawie o pomocy społecznej. 

  

Jeśli chcesz dowiedzieć się czy możesz skorzystać z interesującej Cię formy 

pomocy zadzwoń lub napisz do nas. Nasz numer telefonu 84 66 55 927, nasz 

adres email: gopssusiec@op.pl , nasz adres do korespondencji: 22-672 

Susiec, ul. Tomaszowska 4. 

  

Dokumenty możesz złożyć osobiście lub za pośrednictwem poczty tradycyjnej. Jeśli 

posiadasz Profil Zaufany lub podpis kwalifikowany możesz przesłać dokumenty 

mailem lub złożyć za pośrednictwem elektronicznej skrzynki podawczej. 

 

Zapraszamy od poniedziałku do piątku w godzinach 07:30 – 15:30 

 

Deklaracja dostępności 


